
 

Referat 
Bestyrelsesmøde i Socialdemokratiets partiforening, Aalborg Vest 

Tid:   torsdag d .6 juni 2024.  Kl. 18.30-20.30 

Sted:  Haraldslund mødelokale 3. 

Deltagere: 

 Fra bestyrelsen:  Henrik, Lene, Jens, Monika, Hans Erik 

 Tillidsvalgte: Lisbeth 

 Afbud: Asbjørn, Peter M., Jørgen, Christoffer, Jimmy 

 Øvrige deltagere: Benny, Keld, Liva 

 

 
Dagsorden 
 

 
Referat 
 

Beslutning 

  1.  Valg af: 
     -dirigent 
     -referent 
 

 
Lene. 
Hans Erik 

 

 2.  Godkendelse af    
      dagsorden 

 Dagsordenen godkendt 

 3.  Godkendelse af   
      referat 

Skal referat fremadrettet betragtes som 
godkendt, hvis der ikke kommer 
indvendiger inden 8 dage efter 
udsendelse? Punktet kunne i stedet 
hede opfølgning på referat fra sidste 
møde. 

 Vedtages 

 4.  Orientering fra: 
     -formanden 
     -kasserer 
     -bestyrelsesmedlemmer 
 

Lene: 
EP-valg: nedtagning af plakater. 
Fællesledelsesmøde referat er udsendt. 
Valg og kandidatledelsen. 
 Kongres 
 
Kasserer v/ Jens. 
 

 Lene orienterer bl.a. om 
arrangement på NAU, hvor 15 deltog. 
Der har været møde i fællesledelsen; 
Aalborg Kommune. Regionen har 
opsagt aftale med Aalborg kommune 
omkring Regionskontoret gr. 
Økonomi. 
I forhold til bl.a. EP-valg oplever Lene, 
at det er svært at engagere 
medlemmer/ bestyrelse. 
Jens orientere om økonomi, der p.t. 
er uforandret. Vi har dog mistet et 
medlem (dødsfald). 
Der afventet en udmelding centralt 
fra partiet omkring medlemmer der 
er i restance. Bestyrelsen vil forholde 
sig til udmeldingen, når den 
foreligger. 



Godt at bestyrelsen får referaterne 
fra Valg- og kandidatledelsesmøderne 
Angående Kongres finder bestyrelsen 
det væsentligt, at Lene deltager . 
Keld, Asbjørn og Hans Erik vil mandag 
tage valgplakater ned. 
Onlinekursus for 
formand/næstformand er afviklet. 
Lene måtte ”stå af”grundet tekniske 
problemer. 
  
 

 5.  Orientering fra 
       tillidsvalgte: 
     -byrådsmedlem 
     -regionsrådsmedlem 
     -folketingskandidat 
 

Kommunalvalg 2025. 
 
Regionrådsvalg 2025. 

Lisbeth gav orientering bl.a. fra 
mødet i By- og landskabsudvalget, 
hvor lokalplan der bl.a. involverede 
Saxogade ( ønsker tilbygning på ”egen 
Jord” og Strandvejen , hvor der 
ønskes opført et 5. etagers p-hus. 
Der arbejdes , efter forslag fra 
socialdemokratiet, om at rydde op i 
skiltningen bl.a. i Vestbyen. 
Endvidere vil man fra partiets side 
komme med forslag til ”anonym 
rekruttering” så bl.a. ældre , andre 
ikke etniske danskere m.m. ikke 
uretmæssigt sorteres fra. Hvordan 
kan man gøre det ? 
Lisbeth roses for projektet ” stærke 
fællesskaber, børn og unge”, hvor der 
arbejdes med at sikre flere børn i 
fællesskaber og ikke i 
specialinstitutioner ( hvor det er 
muligt). Til de aller sværeste børn, vil 
der fortsat være specialinstitutioner. 
Det er en længere proces hvor 
faglighed/specialviden skal ud lokalt. 
Ressourcerne skal følge med ud og 
der er ikke tale om besparelser på 
området. 

 6.   Aktivitetsudvalg 
 

Planlægning af ekstraordinær 
generalforsamling/alle. 
Sommerfest/ 21 august/mail udsendt fra 
Hans. 
Vestbydage/Lene 
 

Der vedtages at vi deltager i 
Vestbydagen d. 29. august. Keld, Jens 
og Henrik sikrer en overordnet 
planlægning. 
Vores kommende byrådskandidater ( 
Liva. Jimmy, Monika og Elisabeth) 
deltager gerne på dagen. Vi ser gerne 
at bestyrelse , og så mange 
medlemmer deltager som muligt. 
Der holdes ikke sommerfest i 2024 
Der planlægges ekstraordinær 
generalforsamling d. 21. august hvor 
der startes med ordinært 
bestyrelsesmøde fra 17-18 og 
derefter generalforsamling. Lene og 
Benny laver indbydelse 



 7. Brug af sociale medier. 
  

Lisbeth indleder. Der vedtages at vores 
byrådskandidater Lisbeth, Liva, 
Monika og Jimmy kan dele opslag på 
Vestbyens hjemmeside. Benny er 
behjælpelig med hvordan. 

 8. Møder i partiforeningen 
efteråret. 
 
 
 

Skal vi nøjes med at holde møder eks. 
med 6 ugers mellemrum? Skal vi 
fortsætte med at afholde møder i 
Haraldslund? 
Beslutte mødedatoer efterår 2024. 

Der afholdes bestyrelsesmøde ( ud 
over d. 21. august) som følger : 23.9 
og 24.10 ( begge i DSU-lokaler) og 
19.11 i Haraldslund. 
Der afholdes julefrokost d. 7. 
december 24 
 

 9. Drøftelse af udkast til 
drejebog for KV 25. 
Bilag fremsendt tidligere. 
 
 
 

Lisbeth. SKAL behandlets på 
septembermødet, selvom oplægges 
er godt 

 10.. Eventuelt.  Benny redegjorde for 
problemstillingen omkring breve der 
ikke når ud til medlemmerne. Lene, 
Jens og Benny ser på det. 

 


